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Dear catering industry practitioners and ingredient suppliers

The 27th China Food and Beverage Ingredients Exhibition (2024 Shanghai International High end Food and Beverage
Ingredients Exhibition) will be held again in Shanghai, created by Shanghai Bohua International Exhibition Co., Ltd.
This exhibition aims to provide a platform for enterprises to showcase new catering ingredients, products,
technologies, and solutions, deeply explore industry development trends, and promote industry exchanges and
cooperation.

As a large-scale and influential exhibition of catering ingredients in China, this exhibition will bring together food
suppliers, catering industry giants from China and even the world. At that time, you will have the opportunity to
witness cutting-edge culinary ingredient innovation technologies, discover new ingredient trends and cooking
concepts in the market.

At this exhibition, we will provide you with the following exciting content:

Global catering ingredient suppliers gather: We have invited high-quality ingredient suppliers from all over the world,
such as seafood, meat, vegetables, fruits, etc., to provide you with a wide range of choices. You can have face-to-face
communication with suppliers to understand the quality, origin, and uniqueness of the products.

High end innovative product display: We will launch a series of new catering ingredients to meet consumers' demand
for innovation and quality. You will have the opportunity to taste exquisite cuisine from various countries and regions,
and personally experience the culinary experience brought by the new products.



Industry seminars and keynote speeches: We have invited numerous catering industry experts and scholars to share
their experiences and insights in ingredient selection, cooking techniques, and market trends. You can learn about
new industry trends and market changes by attending seminars and speeches.

Cooking Competition and Exhibition: As a food and beverage ingredient exhibition, we are bound to have eye-
catching culinary competitions and exhibitions. You will have the opportunity to witness chefs from around the world
showcase their talents and appreciate high-level culinary art.

Welcome to the 27th China Food and Beverage Ingredients Exhibition (2024 Shanghai International High end Food
and Beverage Ingredients Exhibition), let's explore the future development path of the food and beverage ingredients
industry together! In order to make it more convenient for you to participate in this exhibition, we will provide free
exhibition bus transportation services, as well as a variety of exhibition souvenirs waiting for you to collect.

Please stay tuned to our guanfangwangzhan and social media channels for new exhibition information and visit
arrangements. We look forward to your arrival and explore the exciting world of food ingredients together!

尊敬的餐饮业从业者和食材供应商：

2024年中国第27届餐饮食材展览会（2024上海国际高端餐饮食材展）将再次于上海举办，由上海博华国
际展览有限公司倾力打造。本届展览会旨在为企业提供一个的平台，展示新的餐饮食材产品、技术和解
决方案，深入探讨行业发展趋势，促进产业交流与合作。

作为中国规模大、具影响力的餐饮食材展览会，本届展会将汇聚来自中国乃至全球的食材供应商、餐饮
业巨头以及。届时，您将有机会一睹前沿的餐饮食材创新技术，发掘市场上新的食材趋势和烹饪理念。

在本次展会中，我们将为您提供以下令人期待的内容：

全球餐饮食材供应商云集：我们邀请了来自世界各地的高品质食材供应商，如海鲜、肉类、蔬菜、水果
等，为您提供广泛的选择。您可以与供应商面对面交流，了解产品的品质、来源和独特之处。

高端创新产品展示：我们将推出一系列全新的餐饮食材产品，以满足消费者对创新和品质的需求。您将
有机会品尝到来自各个国家和地区的精美佳肴，并亲自感受新产品带来的美食体验。

行业研讨会和专题演讲：我们邀请了众多餐饮业专家和学者，分享他们在食材选购、烹饪技巧和市场趋
势等方面的经验与见解。您可以通过参加研讨会和演讲，了解行业新动态，掌握市场变化。

厨艺比赛和展示：作为一个餐饮食材展览会，我们必然少不了令人瞩目的厨艺比赛和展示。您将有机会



见证来自全球的厨师们展示他们的才华，并欣赏到高水平的烹饪艺术。

欢迎您来到2024年中国第27届餐饮食材展览会（2024上海国际高端餐饮食材展），让我们一起共同探索
餐饮食材产业的未来发展之路！为了让您更方便参加本次展会，届时，我们将提供免费的展会巴士接送
服务，以及多样的展会纪念品等您来领取。

敬请关注我们的guanfangwangzhan和社交媒体渠道，获取新的展会信息和参观安排。我们期待着您的到来
，共同探索激动人心的餐饮食材世界！
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